
                                                                                                                                                                                                                               

Protokół Nr XV/15 

z Sesji Rady Gminy  Iłowo-Osada 

odbytej dnia 30 grudnia  2015 roku 

w Sali Sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Iłowie-Osadzie 

pod przewodnictwem Wiceprzewodniczącej Rady Gminy 

Pani Doroty Kacperowskiej. 

 

        Obrady rozpoczęto o godz.11 - tej minut dwie, a zakończono o godz.12– tej minut 

dziesięć. Stan radnych 15- tu, obecnych na sesji 14- tu radnych.  Ponadto w sesji udział 

wzięli: Wójt  Gminy Pan Cichocki Sebastian, Sekretarz Gminy Pan Wiśniewski Marek, 

Skarbnik Gminy Pani Roda Irena, Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Pan Mizeria 

Jerzy, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iłowie –Osadzie Pan Wilgowicz 

Piotr, Kierownik Referatu Oświaty Pan Czajkowski Zbigniew, Dyrektor Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Iłowie-Osadzie Pani Engelard Halina, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i 

Sportu Pan Olszewski Piotr, Pełnomocnik Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Pani Chuda Zofia, Radny Rady Powiatu Pan Rutkowski Paweł, 

Przedstawiciele Izby Rolniczej, pracownicy Urzędu Gminy oraz Sołtysi, mieszkańcy. 

          Sesję otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Dorota Kacperowska. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

Stwierdziła quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał (obecnych 14-tu 

radnych).  

Ad. pkt. 2 

           Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poinformowała  radnych, że do porządku obrad 

jako punkt 12 zostanie wprowadzony nowy projekt uchwały w sprawie: ustalenia wykazu 

wydatków niewygasających z końcem roku 2015.  

Punkt stary 12 stanie się punktem 13, 13- 14, 14-15 itd. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem porządku 

obrad z tą zmianą.  „Za” przyjęciem porządku obrad głosowało -14-tu radnych. Porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie. 

             Porządek obrad XV Sesji Rady Gminy został przyjęty w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie propozycji do zmiany porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XIV nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia regulaminu korzystania z placu 

handlowego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych prowadzonych na terenie 

Gminy Iłowo-Osada oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i 

wykorzystania dotacji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 

Iłowo-Osada kolejnej umowy użyczenia świetlic wiejskich z Gminnym Ośrodkiem 

Kultury i Sportu w Iłowie-Osadzie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 

Iłowo-Osada kolejnej umowy użyczenia Kompleksu Boisk Sportowych „Orlik 2012” 

położonego w Iłowie-Osadzie z Gminnym Ośrodkiem Kultury i Sportu w Iłowie-

Osadzie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 

Iłowo-Osada kolejnej umowy użyczenia nieruchomości położonej w Narzymiu z 

Gminnym Ośrodkiem Kultury i Sportu w Iłowie-Osadzie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie lokali 

użytkowych na okres powyżej 3 lat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2015 rok.   

12. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wykazu wydatków niewygasających z końcem 

roku 2015. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

      Iłowo-Osada na lata 2016-2028. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia budżetu Gminy Iłowo-Osada na rok 2016.    

15. Podjęcie uchwały w sprawie: pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-

Mazurskiego.    

16. Informacja Wójta z realizacji uchwał Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

17. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. pkt 3. 
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Wiceprzewodnicząca Rady  poinformowała, że protokół z XIV nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy został sporządzony w terminie i był dostępny do wglądu u pracownika obsługującego 

Radę. Nie zgłoszono uwag do  protokołu. Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do 

radnych, kto jest za przyjęciem protokołu. 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 14-tu  radnych.(jednogłośnie) 

Ad. pkt 4.        

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 

regulaminu korzystania z placu handlowego. 

Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Wiśniewski Marek, który  poinformował że komisje na 

swoich posiedzeniach omawiały projekt uchwały wraz z regulaminem. Na posiedzeniu 

komisji rolnictwa zgłoszono poprawkę aby regulamin korzystania z placu handlowego 

zamieścić w całości na tablicy informacyjnej.  Poprawka jeszcze przed sesją została 

wprowadzona do projektu uchwały i do treści regulaminu.  

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk.  

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało – 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta i stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XV/89/15. 

  

Ad. pkt 5.    

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych 

prowadzonych na terenie Gminy Iłowo-Osada oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji. 

Głos zabrał Kierownik Referatu Edukacji Pan Czajkowski Zbigniew, który poinformował że 

projekt uchwały był omawiany na komisji. Czy Państwo radni mają jakieś zapytania 

odnośnie projektu tej uchwały?  

Zapytań nie było.   

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk.  

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało – 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XV/90/15. 
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Ad. pkt 6.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Iłowo-Osada kolejnej umowy użyczenia świetlic 

wiejskich z Gminnym Ośrodkiem Kultury i Sportu w Iłowie-Osadzie. 

Pan Czajkowski Zbigniew wyjaśnił, że dyrektor GOK i S wystąpił z wnioskiem do Wójta 

Gminy o zawarcie kolejnej umowy użyczenia świetlic wiejskich. 

Pan Czajkowski odniósł się do kolejnych dwóch projektów uchwał- też dotyczą one zawarcia 

kolejnych umów użyczenia: 1) na Kompleks Boisk Sportowych „Orlik 2012”  w Iłowie-

Osadzie, 2) nieruchomość położoną w Narzymiu ( boisko sportowe wraz z budynkiem 

socjalnym). 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisji o opinię. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało 14 - tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XV/91/15. 

 

Ad. pkt 7. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody 

na zawarcie przez Wójta Gminy Iłowo-Osada kolejnej umowy użyczenia Kompleksu Boisk 

Sportowych „Orlik 2012” położonego w Iłowie-Osadzie z Gminnym Ośrodkiem Kultury i 

Sportu w Iłowie-Osadzie. 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisji o opinię. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XV/92/15. 

 

Ad. pkt 8.       

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Iłowo-Osada kolejnej umowy użyczenia 

nieruchomości położonej w Narzymiu z Gminnym Ośrodkiem Kultury i Sportu w Iłowie-

Osadzie. 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisji o opinię. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głos zabrał radny Pan Szambora Tadeusz, który zwrócił się z prośbą do dyrektora GOK i S 

aby budynek ten był służebny wobec harcerzy działających w Narzymiu. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XV/93/15. 

 

Ad. pkt 9. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na 

bezprzetargowe wynajęcie lokali użytkowych na okres powyżej 3 lat. 

Radna Pani Kremska Wanda zgłosiła wniosek formalny z Komisji Budżetu aby w § 1 

wprowadzić zmianę „na okres do 4 lat”. 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do radnych kto jest za wprowadzeniem tej zmiany. 

„Za” wprowadzeniem zmiany głosowało -14-tu radnych.  

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisji o opinię. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XV/94/15. 

 

Ad. pkt 10. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok. 

Głos zabrała Pani Chuda Zofia Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

która poinformowała że program uchwalany jest corocznie. GPP i RPA określa zakres i 

formę realizacji zadań wynikających z ustawy o wychowaniu w trzeźwości.    

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

wypracowanych opinii.  

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady  poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XV/95/15. 

 

Ad.pkt.11. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu 

Gminy na 2015 rok. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Roda Irena, która udzieliła wyjaśnień odnośnie 

proponowanych zmian w budżecie. 

Skarbnik zwróciła się do radnych czy są jakieś zapytania? 
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Zapytań nie było. 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

wypracowanych opinii.  

Przewodniczący Komisji rolnictwa poinformował, że komisja w wersji pierwotnej 

pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Pozostałe trzy Komisje  pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady  poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 11-tu radnych, „przeciw”-0, „wstrzymały się” od głosu – 3 osoby. 

Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr 

XV/96/15. 

 

Ad.pkt. 12 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: ustalenia 

wykazu wydatków niewygasających z końcem roku 2015. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która poinformowała że faktura która przyszła w starym roku 

za te ulice( opracowanie dokumentacji na remont ulic Staszica, Akacyjnej, Lipowej,  

Kraszewskiej  i drogi gminnej z Narzymia do drogi 544) nie może być wpisana na wydatki 

niewygasające. Dlatego jest zmiana w tabeli. 

Skarbnik Gminy zwróciła się do radnych  czy są jakieś zapytania? 

Radny Pan Szambora Tadeusz zwrócił uwagę, że w takiej sytuacji nic już nie wie. 

Głos zabrał Wójt, który wyjaśnił, że  tak jest na koniec roku. Musieliśmy zrobić wykaz 

wydatków, nie mogę wypłacić firmie pieniędzy nie sprawdzając wcześniej dokumentacji. To 

tylko techniczna sprawa. 

Radna Pani Piekarska Ewa, stwierdziła że nie chodzi o to. Jest prośba żeby to w ramach 

komisji rozwiązywać a nie na sesji.  

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

wypracowanych opinii.  

Przewodniczący Komisji rolnictwa poinformował, że komisja pierwotną wersję zaopiniowała 

pozytywnie.  

Pozostałe trzy Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady  poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 9-ciu radnych, „przeciw” -0,  „wstrzymało się” od głosu- 5 osób.  

Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr 

XV/97/15. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 5 minut przerwy /11:25/ 
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Po przerwie Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Kacperowska Dorota wznowiła obrady 

XV Sesji Rady Gminy /11:30/. 

Ad.pkt. 13. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na lata 2016-2028. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr RIO.IV-0120-348/15 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 2 grudnia 2015oku w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Iłowo-Osada projekcie uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2028. Skład orzekający RIO 

pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie WPF. 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do radnych czy są jakieś zapytania odnośnie WPF.  

Zapytań nie było. 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

wypracowanych opinii.  

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady  poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 13 -tu radnych, „przeciw” -0, „wstrzymała się” od głosu – 1 osoba. 

Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr 

XV/98/15. 

 

Ad.pkt. 14 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 

budżetu Gminy Iłowo-Osada na  rok 2016. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr RIO.-IV-0120-349/15 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 2 grudnia 2015 roku w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Iłowo-Osada projekcie uchwały 

budżetowej na 2016 rok. Skład Orzekający RIO pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

budżetowej na 2016 rok. 

Głos zabrał Wójt Gminy Pan Cichocki Sebastian, który odniósł się do projektu budżetu na 

2016 rok . Wójt poinformował, że na inwestycje zostało przeznaczone 3,2 mln zł. Budżet 

nastawiony jest przede wszystkim na realizację inwestycji poprawiających warunki życia 

mieszkańców. Planowane inwestycje to min.: 

- zagospodarowanie centrum  Iłowa wokół stawku przy ulicy Kraszewskiej, 

- budowa kanalizacji w miejscowości Wierzbowo (pod warunkiem uzyskania 

dofinansowania z UE), 
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- asfaltowanie drogi w Narzymiu ul. Dworcowa, 

- doposażenie placu zabaw w m. Mławka, Brodowo, Gajówki, Narzym, 

- budowa zatoczek autobusowych w m. Brodowo, Wierzbowo, 

- utworzenie funduszu stypendialnego dla uczniów, 

- asfaltowanie dróg gminnych w m. Białuty, Mławka, Iłowo-Wieś ul. Janowska, 

- utwardzenie parkingu przy Urzędzie Gminy, 

- budowa kanalizacji na ul. Słonecznej w Iłowie-Osadzie, 

- cyklinowanie Sali gimnastycznej w Iłowie-Osadzie, 

- odmulenie stawów w m. Dźwierznia, Kraszewo i Białuty. 

 To tylko niektóre zadania inwestycyjne zawarte w projekcie budżetu. 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do radnych czy są jakieś zapytania.  

Zapytań nie było. 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

wypracowanych opinii.  

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady  poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 12-tu radnych, „przeciw” -0, 2- osoby „wstrzymały się” od głosu. 

Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr 

XV/99/15. 

 

Ad.pkt.15 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: pomocy 

finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił że gmina przez 10 lat będzie przekazywać rocznie 

po 20 tys. z tytułu dostępu do Internetu szerokopasmowego. 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

wypracowanych opinii.  

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady  poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XV/100/15. 

 

Ad.pkt.16 

Sekretarz Gminy Pan Wiśniewski Marek przedstawił informację Wójta z realizacji uchwał w 

okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.pkt.17. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.pkt.18. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Kacperowska Dorota zgłosiła wniosek formalny o 

podwyżkę diet dla sołtysów. 

 

Ad.pkt.19 

Głos zabrał Wójt, który odniósł się do  wniosku Pani Wiceprzewodniczącej – zostanie 

przeanalizowana sytuacja finansowa z Panią Skarbnik.  

Wójt poinformował, że stan finansów  na początku 2015 r. był katastrofalny, ale 

oszczędności przyniosły efekt. Z województwa zostały zwrócone środki  za drogę – ponad 

111 tys. zł. Dostaliśmy zwrot 17 tys. za dzieci uczęszczające do przedszkoli poza teren 

naszej Gminy. Wolne środki, które się pojawiły dadzą możliwość aplikowania o środki z UE 

stwierdził Wójt. 

Wójt poinformował w następujących sprawach: 

- udało się skomunalizować ok. 150 działek na rzecz Gminy ( atrakcyjne działki będą 

przeznaczone do sprzedaży). 

- Powiatowy Rynek Pracy uchwalił budżet na 4 mln zł z przeznaczeniem na różne formy 

aktywizacji dla osób pozostających bez pracy. 

W miesiącu styczniu będziemy podejmować nową uchwałę odnośnie strategii rozwoju 

Gminy na dalsze lata. 

Wójt poinformował, że otrzymał pismo od prezesa firmy budującej wiatraki, w którym 

informuje że firma musiała powrócić do etapu aktualizacji danych oddziałujących na 

środowisko. Budowa wiatraków przesunie się w czasie. 

Wystąpiłem do Marszałka Województwa o objęcie naszego Sołectwa Planem Odnowy Wsi – 

poinformował Wójt. 

Wójt podziękował kierownikowi GOPS Panu Wilgowicz Piotrowi  za sprawną akcję 

związaną z rozdysponowaniem żywności dla osób objętych pomocą socjalną. Taka akcja 

zostanie powtórzona w kwietniu. 

Głos zabrał radny Pan Grabiński Maciej, który odniósł się do pisma jakie wpłynęło od ZNP  

o wyrównanie o stopień inflacji dla pracowników obsługi. Czy będzie to wyrównanie? 

Głos zabrał Wójt, który poinformował że po nowym roku zostanie przeanalizowana sytuacja 

finansowa Gminy. 



 10 

 

Głos zabrał radny Pan Brzeziński Włodzimierz, który zasygnalizował brak bezpieczeństwa w 

obrębie wiaduktu na ulicy Kraszewskiej ( odnośnie zjazdu  jak i wjazdu). Natomiast od  ul. 

Brzozowej należałoby zniwelować nasyp. 

Radny Pan Lendzion Andrzej poinformował, że należałoby zająć się ulicą Sienkiewicza- jest 

asfalt ale tworzą się dziury w których stoją kałuże. 

Wiceprzewodnicząca Rady powitała przybyłego na sesję dyrektora Caritasu księdza Fabiana 

Roberta.   

Ksiądz Fabian Robert, który poinformował że Środowiskowy Dom Samopomocy do końca 

grudnia 2014 r.funkcjonował w strukturach GOPS. Od stycznia 2015 roku ŚDS przejął 

Caritas diecezji toruńskiej. Ksiądz poinformował, że od miesiąca lipca przejął obowiązki 

dyrektora  Caritasu. Ksiądz Fabian przedstawił działalność ŚDS, poinformował że obecnie 

do ŚDS uczęszcza 24 uczestników  a może być 30 uczestników. Dlatego ksiądz zwrócił się 

do radnych, sołtysów aby w swoich środowiskach poinformowały o możliwości skorzystania 

z objęcia opieką osób z upośledzeniami. 

Głos zabrał Wójt, który podziękował księdzu dyrektorowi za współpracę. Wójt złożył 

wszystkim obecnym życzenia noworoczne, życząc wszystkiego najlepszego w Nowym 2016 

Roku. 

Głos zabrał radny rady powiatu Pan Rutkowski Paweł, który pogratulował Wójtowi przyjęcia 

przez radę uchwały budżetowej na 2016 rok.  

Radny odniósł się do planowanych w budżecie inwestycji stwierdzając, że przychyla się do 

decyzji Wójta odnośnie pobudowania zatok w ciągu drogi wojewódzkiej 544 (obecnie 

przystanki autobusowe są na łukach). Radny zwrócił się do radnych  aby w ciągu roku 

znaleźli  środki na  dokończenie modernizacji ciągu drogowego w Narzymiu.  

 

Na tym porządek obrad został wyczerpany. Wiceprzewodnicząca Rady Gminy  

Pani Dorota Kacperowska zamknęła obrady  XV Sesji Rady Gminy w Iłowie-Osadzie. /12
10
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Protokołowała:                                                             Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

R. Biełkowska                                                                       Dorota Kacperowska                          

 


